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w dniu 10. OJ. 201 9r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Wykonania kompleksowego remontu ul. Piotra Skargi. Ulica la obecnie znajduje szę 

w bardzo złym stanie technicznym, i oslatni raz generalny remont był wykonywany ok 20 lat temu. 

Pragnę zwrócić uwagę na fakt, iż jest to jedna z głównych ulic przebiegajqcych przez osiedle 

Pogorzelec, codziennie przejeżdża lam bardzo duża ilość pojazdów. W obecnej chwili jest to 

chyba jedyna ulica na tym osiedlu, w tak zlym sianie techniczny. 

Proszę w imieniu mieszkańców o przekozanie w/w zapytania do właściwych organów, 

ze względu na/akt, iżjest to droga powiatowa. 
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